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Krajevna skupnost Šentjanž 

Šentjanž 22 

8297 Šentjanž 

 

Številka: 031-0011/2022 

Datum: 17. 10. 2023 

 

ZAPISNIK 

5. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž, 

ki je bila v torek, 26. 9. 2023, ob 19. uri, v sejni sobi KS Šentjanž 

 

Prisotni člani sveta: 

Zdenka Štih, Jože Dragan, Boštjan Repovž, Petra Majcen, Marjetka Florjančič,  Maja Skoporec, 

Mojca Vozelj, Franci Ajnihar. 

 

 

Odsotni:  

Helena Matjašec (opr.), Petra Jazbec (opr.), Dejan Skoporc (opr.), Irena Odlazek. 

 

Ostali prisotni: 

Ivan Orešnik, član OS. 

Marjetka Flisek, referentka za KS. 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Boštjan Repovž, predsednik sveta KS Šentjanž. 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Šentjanž. Svet KS Šentjanž je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči pozdravi člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter 

potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje sveta z dne 6.6.2023, 
3. Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2024, 
4. Kategorizacija občinskih cest in sprejem sklepa o spremembah kategorizacije občinskih  
    cest, 
5. Pregled aktivnosti v obdobju med sejama, 
6. Predlogi za dobitnika priznanja KS Šentjanž, 
7. Predlogi za dobitnika priznanja Občine Sevnica, 
8. Program dela za leto 2024, 
9. Pregled vlog in dopisov, 
10. Razno.  
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Razprave ni.  

 

Sklep: Svet Krajevne skupnosti Šentjanž je sprejel predlagani dnevni red za 5. redno sejo 

Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž. 

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje sveta z dne 6. 6. 2023 

 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 4. redne seje sveta z dne 6.6.2023. 

Razprave ni.  

 

Sklep: Zapisnik 4. redne seje z dne 6. 6. 2023 je bil soglasno potrjen.    

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 3 

Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2024 

 

Člani sveta so predlog finančnega načrta prejeli v gradivu skupaj z vabilom. Prihodkovna stran 

finančnega načrta znaša 132.025,78 EUR, kar je zaradi veljavne metodologije 1,37% nižja kot 

prejšnje leto. Predsednik predstavi odhodkovni del po posameznih postavkah. Glavno postavko 

predstavlja postavka Cestni promet in infrastruktura v znesku 90.018,54 EUR. Za sofinanciranje 

dejavnosti društev je namenjenih 13.490,00 EUR, za financiranje časopisa Šentjanski glas 

3.885,70 EUR. Za redno delovanje krajevne skupnosti je predvidenih 24.631,54 EUR. 

Petra Majcen poda pobudo, da je potrebno sofinancirati izdajo knjige novejše zgodovine 

Šentjanža  v okvirnem znesku 2.000,00 EUR.  

Predsednik pove, da so na postavki cestne infrastrukture rezervirana sredstva za ureditev javnih 

poti na prošnjo Sotlar Milana in Urbančič Antona (asfaltacija od Kramžar do zidanice Urbančič), 

ter na vlogo Jožeta Jerovška iz Cerovca za asfaltacijo dela JP v dolžini cca 150 m.  

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti Šentjanž se je na svoji 5. redni seji dne, 26. 9. 2023 seznanil s 

predlogom finančnega načrta za leto 2024 in predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, 

da ga sprejme.     

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 4 

Kategorizacija občinskih cest in sprejem sklepa o spremembah  
kategorizacije občinskih cest 

Predsednik pove, da so bili predlogi vezano na kategorizacijo že zapisani v zapisniku 4. redne 
seje. Še enkrat pregledajo zapisane predloge in po krajši razpravi sprejmejo sklep. 
 
Sklep:  
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Svet Krajevne skupnosti Šentjanž je na svoji 5. redni seji dne, 26. 9. 2023 potrdil naslednje 

kategorizacije: 

Nove kategorizacije: 

- Veliki Cirnik, predlaga se nova kategorizacija ceste, ki vodi od lokalne ceste LC 

425412 do cerkve Sv. Križa (cca 130 m) ; 

- Hrušice, predlaga se nova kategorizacija od JP 595321 do h.š. Budna vas 13. (Plazar 

Martin, cca 160 m); 

- Srednik, predlaga se nova kategorizacija od JP 595311 do h.š. Srednik 13 (cca 230 

m - Lošdorfer); 

- Leskovec v Podborštu, predlaga se nova kategorizacija od LC 372321 do h.š. 

Leskovec v Podborštu 17 (Starina Olga, cca 220 m); 

- Osredek pri Krmelju, predlaga se nova kategorizacija ceste od JP 595454 do h.š. 

Osredek pri Krmelju 3 (Zvonko Ribežl, cca 380 m); 

- Štajngrob, predlaga se nova kategorizacija ceste od JP 595478 do h.š. Štajngrob 16 

(Alenka Fireder, cca 80 m); 

- Kamenško, predlaga se nova kategorizacija ceste od JP 873232 do h.š. Kamenško 

20; 

Preusmeritve oziroma podaljšanje JP: 

- Svrževo, predlaga se, da se JP 595467 v križišči obrne in podaljša do stanovanjske 

hiše Kal pri Krmelju 47 (cca 300m) in ukine od križišča do hišne številke Kal pri 

Krmelju 34 (cca 50 m); 

- Svrževo, predlaga se, da se JP 595466 od stanovanjske hiše Kal pri Krmelju 31 

podaljša do hišne številke Kal pri Krmelju 44 ( cca 600m); 

- Kal pri Krmelju, JP 595471 se v križišču preusmeri mimo h. š. Štajngrob 18 do h. š. 

Štajngrob 15, oziroma do JP 595478 (cca 660 m);  

- Kal pri Krmelju, predlaga se nova JP od križišča na LC 372291 do hišne številke Kal 

pri Krmelju 23 (Alojz Zidar, cca 150 m) ; 

- Štajngrob, predlaga se, da se JP 595465 od h. š. Štajngrob 11 mimo h. š. Kal pri 

Krmelju 40 podaljša do križišča z JP 595466 (Leopolda Lazar, cca 300 m); 

- Štajngrob, predlaga se, da se JP 595477 podaljša do križišča h. š. Štajngrob 31 

oziroma 32 (Anka Jontez, cca 250 m);  

- Leskovec v Podborštu, predlaga se, da se JP 595351 podaljša do LC 372321 

(Kocutna - Leskovec, cca 1050 m); 

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 5 
Pregled aktivnosti v obdobju med sejama 

 

Predsednik poroča o aktivnostih, ki so se dogajale od prejšnje seje, od 6.6.2023 do 26.9.2023: 

- V izvajanju so urejanje opornega zidu in okolice na pokopališču na Kalu. 

- Dne 17.9.2023 je bila namenu predana nova mrliška vežica na Velikem Cirniku. 

- Vzporedno z urejanjem okolice mrliške vežice se je urejevala tudi okolica gasilskega doma 

na Velikem Cirniku. Jože Dragan opozori, da del vgrajenih kanalet ni učinkovit pri 

potrebnem odvodnjavanju.  
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- Potekale so aktivnosti usklajevanja vezane na gradnjo vodovoda Dobovc. Na Dobovcu je 

predviden tudi hidrant. Novozgrajeni vodovod bo priključen na vodni vir Osredek. 

- Potekala so pogajanja glede uvrščanja projektov v proračunsko obdobje 2024. 

- Odstranjena je bila hiša v Podborštu, urejene so načrtovane razširitve z asfaltacijo.  

- Izvedene so bili aktivnosti pridobivanja soglasij lastnikov vezano na razširitev ceste proti 

Osredku. 

- V usklajevanju so tudi aktivnosti vezane na projekt ureditve igrišča pri OŠ Šentjanž (odstop 

potrebnih zemljišč, izvedba razpisa za izbor izvajalca, zagotavljanje virov financiranja). Na 

tematiko razprava. Ugotavlja se, da se zadeve prepočasi premikajo.  

 

→ Ob 19.40 se seji pridruži Franci Ajnihar. Na seji je prisotnih 8 članov sveta.  

 

Ad 6 

Predlogi za dobitnika priznanja KS Šentjanž 
 

Predsednik predstavi predloge, ki so zapisani v zapisniku 4. redne seje. Med člani sveta poteka 

razprava. Iz razprave je razbrati, da priznanje KS Šentjanž za leto 2023 prejmeta Jože Livk in Ivan 

Strnad. Petra Majcen in Marjetka Florjančič pripravita obrazložitev. 

SKLEP:  

Člani sveta so sprejeli sklep, da se na prazniku KS Šentjanž podelita dve priznanji in sicer 

Jožetu Livku in Ivanu Strnadu. 

Izid glasovanja:  8 za, 0 proti (prisotnih 8). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad 7 

Predlogi za dobitnika priznanja Občine Sevnica 

 

Predsednik pove, da je zbiranje predlogov potekalo po elektronski pošti. Za dobitnika zlatega 

priznanja Občine Sevnica sta bila predlagana Anton Štih iz Kamenice in Zdravko Remar iz 

Velikega Cirnika. Vloga s potrebnimi obrazložitvami je bila pravočasno oddana v sprejemno 

pisarno Občine Sevnica, 15.9.2023. 

SKLEP:  

Člani sveta potrdijo predloga, da zlato priznanje Občine Sevnica prejmeta Anton Štih in 

Zdravko Remar.   

Izid glasovanja:  8 za, 0 proti (prisotnih 8). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad 8 

Program dela za leto 2024 

 

Predsednik predstavi načrtovane aktivnosti: 

- Afaltacija ceste v Murencah in Cerovcu, 

- Izvedba muld Breško in Svrževo, 

- Začetek izvedbe ureditev pri Lošdorfer, 

- Začetek izvedbe ureditve proti Rupi, 
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- V letu 2024 bi bilo smiselno popraviti fasado na zadnji strani kulturne dvorane, 

- Potrebna zaščita ostrešja na dvorani z ustreznim barvanjem, 

- Zamenjava oz. postavitev cca dveh oglasnih desk.  

 

V nadaljevanju poteka razprava glede možnosti postavitve elektronske table. Pobuda je bila 

podana v participativni proračun občine Sevnica za leto 2024. Pobuda ni bila sprejeta, ker 

Občina Sevnica še nima usklajenega odloka glede predlaganih ureditev. Člani sveta bodo 

razmislili o alternativnih drugih možnostih.  

 

 

Ad 9 

           Pregled vlog in dopisov  

 

Predsednik predstavi prejete vloge: 

- Jože Jerovšek → prošnja za asfaltacijo dela cest v izmeri 150 m (širine 3,00 m) → 

Ocenjena vrednost ureditve 10.000,00 EUR, 

- Marjetka Hočevar iz Hrastnika → urgentno za popravilo ceste od vasi Budna vas do asfalta 

proti naslovu Budna vas 4 (dolžina ceste cca 500m). Predsednik je opravil terenski ogled 

in ugotovil, da je potrebno najprej počistiti vejevje, nato opraviti nasutje gramoza.  

Med člani sveta poteka razprava vezano na obsek drevja ob javnih poteh. Večinsko mnenje članov 

je, da bi za čiščenje morali skrbeti lastniki zemljišč oz. bi storitev opravil izvajalec, ki razpolaga z 

ustrezno mehanizacijo in orodjem. Predsednik člane sveta pozove, da izdelajo seznam oz. oceno 

nujno potrebnih obsekov po posameznih območjih.  

 

Ad 10 

Razno  

 

- Franci Ajnihar opozori, da je potrebno nujno urediti oprijemalo na pokopališču pri drugih 

stopnicah. Predsednik pove, da že kliče izvajalca in upa, da se uredi še letos.  

- Petra Majcen izpostavi opazko, da ne gorijo lučke na pokopališču. Predsednik pove, da je 

potrebno zamenjati mehanizme, ki so poškodovani zaradi vlage.  

- Franci Ajnihar sprašuje, kako je z dobavo želenih obcestnih ogledal. Predsednik pove, da so 

naročena.  

- Marjetka Florjančič poda predlog postavitve hidranta na relaciji Trate v okviru izgradnje vodovoda 

Svrževo. Predsednik predlaga, da se pobuda dopisno preda na javno podjetje Komunala d.o.o. 

Sevnica. Na izpostavljeno tematiko poteka razprava v smislu izpolnjevanja tehničnih pogojev 

postavljanja hidrantov.  

- Marjetka Florjančič sprašuje kako je s postavitvijo defribilatorja na Tratah. Predsednik pove, da 

so urejana potrebna soglasja. Nalog za postavitev bo izdala Občina Sevnica kot investitor.  

- Predsednik člane sveta seznani o zapadlih terjatvah iz naslova grobnin, ki znašajo 650,00 EUR. 

Glede na dosedanje pošiljanje opominov in glede na to, da ni bilo odziva s strani naslovnikov 

opominov je mogoče predvideti, da odprte terjatve ne bodo nikoli poplačane. Na vsebino 

pokopališke dejavnosti poteka razprava v smeri kaj storiti z zapuščenimi grobovi. 

 

SKLEP:  
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Člani se strinjajo, da se terjatve iz naslova grobnin (IR/19-0044 z dne 18.10.2019) v znesku 

650,60 EUR odpišejo. 

Izid glasovanja:  8 za, 0 proti (prisotnih 8). 

Sklep je sprejet 

 

- Turistična zveza Slovenije je potekalo spletno tekmovanje moja dežela lepa in gostoljubna prišla 

je vmes komisija v Šentjanž med izletniški kraji je bil predlagan Šentjanž in Tematska učna pot 

Tag pav. Komisija končne ocene še ni podala. Oktobra bo podelitev teh priznanj. Na osnovi 

spletnega glasovanja je Šentjanž prišel na peto mesto.  

- Petra Majcen člane sveta seznani o dobrem rezultatu za KS Šentjanž na spletnem natečaju Moja 

dežela – lepa in gostoljubna, v katerem je strokovna komisija Turistične zveze Slovenije 

ocenjevala, kako urejena so slovenska mesta in kraji.  

- V predlog proračuna Občine Sevnica za leto 2024 (participativni proračun) so sta se uvrstili dve 

pobudi iz KS Šentjanž, in sicer pobuda za ureditev otroškega igrišča na Velikem Cirniku in pobuda 

za financiranje izdaje knjige Novejša zgodovina Šentjanža. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:45.  

 

Zapisala:         

Marjetka Flisek           Boštjan Repovž  

Referentka za krajevne skupnosti      predsednik sveta KS Šentjanž 

          

                 


